
Styrelsens förslag till
Aftonstjärnans kulturförenings årsmöte 2023

Arvoden och andra ersättningar
Arvoden är den summa pengar som en styrelse kan få att dela mellan sig. Det
finns i dagsläget inga arvoden för styrelsen.

Andra ersättningar är ersättningar till medlemmar i styrelsen eller övriga när
de gör jobb åt Aftonstjärnan. Arbete som egentligen inte ingår i
styrelseuppdraget.

Problematiken
En styrelse skall inte arvodera sig själv. Detta är en grund att utgå ifrån.
Ett arvode eller övrig ersättning till styrelsen beslutas om på
årsmöte/årsstämma.

Med detta som grund skulle vi önska att vi gemensamt diskuterar hur vi skall
hantera ekonomiska ersättningar för medlemmar som gör arbete som
rimligen borde arvoderas.

Förslag till diskussion och ev beslut
1) Styrelsen vill få ett godkännande av årsmötet för att ersätta

medlemmar i föreningen för arbete som Aftonstjärnans kulturförening i
sin tur tar betalt för.

2) Vi vill diskuteramöjligheterna att arvodera styrelse, revisor och
revisorsuppleant.

Medlemsavgift
Medlemsavgiften har i flera år varit 150 kr per år, så även i år (2023).

Vi vill med detta ta upp frågan på årsmötet om den skall kvarstå eller om det
finns anledning att höja medlemsavgiften.

Beslut / diskussion
Styrelsen föreslår att medlemsavgiften höjs till 170 kr.



Stadgarna
Efter genomgång av stadgarna vill vi i styrelsen lyfta några saker. Det är mest
formalia men också viktigt att i stadgarna tydliggöra arbetet med underhållet
av fastigheten.
N
● Styrelsens antal

§ 8 Styrelse
punkt 2: “Styrelsen består av minst 7 ledamöter inklusive ordförande”

Då det ibland kan vara svårt att få till 7 ledamöter och det inte alltid
känns nödvändigt att vara så många föreslår vi att vi inte längre är
bundna till att vara sju.

Vårt förslag är att styrelsen skall bestå av minst 5 och högst 11
ledamöter.

Ny ordalydelse § 8 Styrelse punkt 2: “Styrelsen består av minst 5 och
högst 11 ledamöter inklusive ordförande”

● Medlemsavgiften
§ 3 Medlemskap
punkt 2: “Medlemsavgiften gäller kalenderårsvis och dess storlek
fastställs på årsmötet”

Under § 4 Årsmöte står att medlemsavgiften avgörs på årsmötet, men
det finns ingen stående punkt på dagordningen som berör detta.

Styrelsens förslag är att vi till årsmötets dagordning tillför en punkt som
lyfter medlemsavgiften.

Ny punkt under dagordningen på årsmötet: Beslut ommedlemsavgift
för nästkommande år.



● Kallelsen till årsmötet
§ 4 Årsmöte
punkt 2 “Kallelse till årsmötet sker genom brev och och skall vara
medlemmarna tillhanda senast tre veckor innan årsmötet”

Vårt förslag är att vi också skall kunna kalla med e-post till de som så
önskar.

Ny ordalydelse § 4 Årsmöte punkt 2: “Kallelse till årsmötet sker genom
brev eller för dem som önskar genom e-post och och skall vara
medlemmarna tillhanda senast tre veckor innan årsmötet”

● Inlämning av förslag
§ 6 förslag till ärenden att behandlas av årsmötet
punkt 2: “Förslag från medlemmar skall vara styrelse tillhanda senast
två veckor innan utlyst årsmöte”

I §4 punkt 2, står att kallelsen till mötet skall ut minst tre veckor innan.
Detta innebär att dessa förslag från medlemmarna inte kan skickas ut
till medlemmarna tillsammans med kallelsen.

Vi föreslår att dessa förslag från medlemmar skall vara styrelsen
tillhanda senast 15 mars. Syftet är ju att vi kan skicka ut
förslag/motioner från medlemmarna tillsammans med kallelsen.

Ny ordalydelse: § 6 förslag till ärenden att behandlas av årsmötet
punkt 2: “Förslag från medlemmar skall vara styrelse tillhanda 15 mars”

● Övriga frågor
§ 4 Punkten “Övriga frågor”
På en stämma kan man inte behandla eller besluta i frågor som inte
kommit med i kallelsen. Där faller denna punkten lite på egen sak.

Vårt förslag är att punkten Övriga frågor kommer efter att mötet
formellt har avslutats. Då kan vi prata mer allmänt.


